

附件 2

Declaration of Origin

Free Trade Agreement between China and Iceland

Serial number of Declaration _____

I _____ being the
(print name and title)

APPROVED EXPORTER (Registration number _____)

hereby declare that the goods listed in the invoice as attached to this declaration
_____ (insert invoice number) has complied with the Rules of Origin of
Free Trade Agreement between China and Iceland, being entitled to the preferential tariff
treatment under that Agreement.

Description of goods	HS code (Six digit code)	Gross mass (kg) or other measure (liters, m ³ , etc.)

Signature and stamp : _____

Date: _____

Note: This declaration must be printed and presented as a separate document accompanying the commercial invoice. The maximum number of items covered by this declaration should not exceed 20.

原产地声明（中文样本供参考）

中国-冰岛自贸区

本声明的序列号_____

本人_____为
(打印姓名及职务)

经核准出口商 (授权号码_____), 特此声明随附发票
_____ (填写发票号) 中所述下列货物符合《中国-冰岛自贸协定》
原产地规则, 可享受该协定规定的优惠关税待遇。

商品描述	HS 编码 (6位)	毛重 (公斤) 或其他计量 单位 (公升, 立方米, 等)

签名及签章 : _____

日期 : _____

注: 本声明应打印后作为单独文件和商业发票一并提交, 其所列货物不得超过二十项。